
Title (en)
Method and device for separating a mixture of hard and soft or plastic materials.

Title (de)
Verfahren und Vorrichtung zum Auftrennen eines Gemisches von harten und weichen bzw. zähen Stoffen.

Title (fr)
Procédé et dispositif pour séparer un mélange de matières dures et molles ou plastiques.

Publication
EP 0224058 A2 19870603 (DE)

Application
EP 86114937 A 19861028

Priority
DE 3541817 A 19851127

Abstract (en)
In the invention the mixture of hard and soft or tough materials is applied to a vertically movable transport unit which has a nail belt which circulates
by means of transport rollers, this transport unit is subjected to a repeatable movement cycle which consists of a slow upwards movement and a
rapid, abruptly stopped downwards movement, and the hard components of the mixture are collected at the end of the transport belt and the soft
components of the mixture are collected below the underside of the transport belt. In addition, a device for separating a mixture of hard and soft or
tough materials is claimed which contains a vertically movable transport unit, having a nail belt which circulates by means of transport rollers, and
necessary drive and control units. <IMAGE>

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Verfahren zum Trennen von harten und weichen bzw. zähen Stoffen, wobei das Gemisch von harten und
weichen bzw. zähen Stoffen auf eine vertikal bewegliche Transporteinheit aufgebracht wird, die ein über Transportrollen umlaufendes Nagelband
aufweist, diese Transporteinheit einem wiederholbaren Bewegungszyklus unterworfen wird, der aus einer langsamen Aufwärtsbewegung und
einer schnellen, abrupt gestoppten Abwärtsbewegung besteht, und die harten Bestandteile des Gemisches am Ende des Transportbandes und
die weichen Bestandteile des Gemisches unterhalb der Unterseite des Transportbandes aufgesammelt werden. Ferner wird eine Vorrichtung zum
Auftrennen eines Gemisches von harten und weichen bzw. zähen Stoffen beansprucht, die eine vertikal bewegliche Transporteinheit mit einem über
Transportrollen umlaufenden Nagelband sowie erforderliche Antriebs- und Steuereinheiten enthält.
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